



PRIX EXCELLENCE ET LEADERSHIP
DOSSIER DE CANDIDATURE

EXCELLENCE AND LEADERSHIP AWARD
APPLICATION FORM

NOM / NAME :

PRÉNOM / FIRST NAME :

TITRE / TITLE :

EMPLOYEUR / EMPLOYER :

TÉLÉPHONE / PHONE NUMBER :

COURRIEL / E-MAIL :

CREW

1. Présentez-vous ! Dites-nous-en quelques mots qui vous êtes et ce que vous faites et pourquoi vous pensez que votre candidature a été soumise pour ce prix ou que vous méritez ce prix.
300 mots maximum.

Tell us a little about yourself, who you are, what you do and why you believe your name was submitted for this prize, or why you think you should be the recipient of the prize. Maximum 300 words.



2. Décrivez brièvement vos plus grandes réalisations professionnelles récentes et vos prochains objectifs. En quoi ces réalisations reflètent vos qualités en excellence et leadership et vous démarquent des autres? 500 mots maximum, dans une liste énumérée.

Briefly describe your greatest recent professional achievements and your future objectives. How do these achievements reflect your excellence and leadership qualities and how do they make you stand out from others? Maximum 500 words, bullet point form.



3. Donnez-nous 2 à 3 exemples de l'utilisation de vos qualités dans votre communauté, dans l'immobilier commercial, ou dans votre entreprise qui démontrent votre "excellence et Leadership". Maximum 500 mots.

Give us 2-3 concrete examples of how your excellence and leadership qualities relate to your involvement in the community, in the industry and your business? Maximum 500 words.